1、	New standard No. and Edition 新标准号及版本	Standard Name 标题名称	Scope 适用产品	DOP 新标准公布日期	旧标准取消日期	Effect to exite certificate 对现有证书的影响
	BS EN 16436- 1:2014+A1:2015	Rubber and plastics hoses, tubing and assemblies for use with propane and butane and their mixture in the vapour phase Part 1: Hoses and tubings	This European Standard specifies the characteristics and performance requirements for tubing and hoses made of either rubber or plastics for use with commercial propane and commercial butane and mixtures thereof, in the vapour phase, for connection of appliances, from: — pressurized gas container to a regulating device, — pressurized gas container to an appliance, — regulating device to an appliance, and — regulating device to installation pipework, in environments of a temperature range from – 30 °C to +70 °C. Working pressures are from 0 bar to 30 bar.	31-Dec-2015	1-Jul-2016	Existing Certification should be updated before 1 July 2016
		适用于气相丁烷,丙烷及液化气的 橡胶和塑胶软管,单层管及其组合 件 第一部分:软管和单层管	本标准适用于气相丁烷,丙烷及液化气的软管和单层管子特征和性能要求,压力是符合:-从气瓶到减压阀之间的,-从气瓶到炉具之间的,-调压阀到炉具之间的,-调压阀到安装管道之间的,工作温度是-30°C to +70°C, 工作压力介于0 bar to 30 bar之间。	2015年12月31号	2016年7月1号	现有证书需在2016年7月 1号前更新

2、 Update information 更新内容说明

Annex B	Added A-deviations						
	Country	Clause	Deviation				
	Italy	Classification of tubings and	According to Italian legislation concerning the safety of gas installation it is prohibited to use Class 1 tubing for connection of gas appliances (i.e tubing without reinforcement). Decree Minister of Industry, trade and craft 8th August 1995 "Approval and publication of UNI-CIG				
附录 B	増加: 差异A	增加: 差异A					
	国家	条款	差异				
	意大利	1范围,条款4,表格1 软管及单层管的分类	根据意大利关于燃气管道的安装法律,等级1的单层管是禁止用于燃气具连接的(例如:没有加强筋的单层管)。 来源于已颁布的意大利的相关法令。				